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Yrkande angående Motion av Sabina Music 
(C) om att ta fram en hyresmodell som på sikt 
medför att hyressubventionerna för 
elitidrotten blir mer jämställd. 
Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen och kommunfullmäktige:  

1. Idrotts- och föreningsnämnden får i uppdrag att se över det stöd som ges till herr- 
respektive damelitidrott med målsättningen att öka jämställdheten.  

2. Motionen anses besvarad.  

Yrkandet 
Vi håller med motionären om att herr- och damelitidrott ska ges samma förutsättningar. 
Även om det är elitidrotten specifikt som aktualiseras behövs ett aktivt 
jämställdhetsarbete för lika villkor inom idrotten generellt. Det finns anledning att utifrån 
remissvaren titta på hur vi kan analysera och vidta åtgärder för att öka jämställdheten 
inom elitidrotten.  

Som framkommer i remissvaret från Got Event i handlingarna har bolaget inte fullt ut 
rådighet över om det är herr- eller damlag som hyr in sig på de arenor som bolaget har 
driftansvar för. Den stora majoriteten av damelitidrott sker inom individuella idrotter eller 
lagidrotter där verksamheterna främst inte bedrivs i Got Events arenapark. Vi vill därför 
ge ett bredare uppdrag till idrott- och föreningsnämnden, genom att se över det stöd som 
ges till herr- och damelitidrotten ur ett jämställdhetsperspektiv. Därmed yrkar vi också att 
motionen bör anses besvarad.  

    

Kommunstyrelsen  
  
  

Yrkande  
 
2024-05-03 

(Vänsterpartiet, Socialdemokraterna, Miljöpartiet 
särskilt yttrande Centerpartiet) 
  
Ärende 32 
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Motion av Sabina Music (C) om att ta fram en 
hyresmodell som på sikt medför att 
hyressubventionerna för elitidrotten blir mer 
jämställd 

Motionen 
Sabina Music (C) föreslår att kommunfullmäktige beslutar ge Got Event AB i uppdrag att 
ta fram en hyresmodell som på sikt medför att hyressubventionerna för elitidrotten blir 
mer jämställd. 

I kommunfullmäktiges budget från 2022 fick Got Event AB (Got Event) i uppdrag att 
sammanställa vilka hyressubventioner som utgår samt hur de fördelas ur ett 
jämställdhetsperspektiv. Got Event redovisade sitt uppdrag i ”Återrapport av 
kommunfullmäktigeuppdrag gällande sammanställning av hyressubventioner”. 
Motionären menar att det i rapporten blir tydligt att en betydande del av 
hyressubventionerna går till segmentet Elit herrar. Det motsvarade 55 procent av de totala 
hyressubventionerna som Got Event gav under 2019. Motsvarande siffra för Elit damer 
var vid samma tidpunkt 2 procent. För breddidrotten är Got Events hyressubventioner 
mer jämställda. Under 2019 gick 24 procent till bredd herrar och 17 procent till bredd 
damer. Motionären anser att det behövs en hyresmodell som på sikt medför att 
hyressubventionerna för elitidrotten blir mer jämställd. 

Remissinstanser 
Motionen har remitterats för yttrande till Got Event AB. Remissinstansens svar är 
sammanställd i nedanstående tabell. 

Remissinstans Beslut Kommentar 
Got Event AB Avstyrker Hyresmodellen är densamma för all 

elitidrott, både för herrar och damer. På 
arenorna som Got Event driver spelar idag 
flera damlag både inom fotboll och 
ishockey. Att hyressubventionen totalt sett 
är lägre för damernas elitidrott, än för 
herrarnas elitidrott beror på att det finns fler 
lag inom herreliten. Got Event har ingen 
rådighet över fördelningen av antal damlag 
respektive herrlag utan det är upp till varje 
klubb att besluta. 

Stadsledningskontoret 
 

  

Tjänsteutlåtande 
Utfärdat 2024-03-01 
Ärendenummer SLK-2023-00899 
 

Handläggare 
Hedwig Andrén Gustafson 
Telefon: 031-368 02 33 
E-post: hedwig.andren@stadshuset.goteborg.se 
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Bedömning ur ekonomisk dimension 
Got Event driver nio arenor (Ullevi, Scandinavium, Gamla Ullevi, Bravida Arena, 
Frölundaborg, Valhalla IP, Valhalla Sporthallar, Valhallarinken samt Valhallabadet) med 
olika förutsättningar när det gäller evenemangstyper, målgrupper, säsong, storlek, 
faciliteter samt ekonomi. Arenorna nyttjas för såväl konsertverksamhet som 
idrottsverksamhet.  

Uthyrning till idrottsverksamheten sker till både elitidrott och breddidrott. Hyra för 
breddidrott beslutas av idrotts- och föreningsnämnden och följer samma taxa som för 
övriga breddanläggningar inom Göteborgs Stad. Hyresmodellen för elitidrott är samma 
för både herrar och damer. Modellen består av en fast grundhyra och en del rörlig hyra 
samt tillkommande kostnader. 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Stadsledningskontoret har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna 
dimension. 

Bedömning ur social dimension 
Den sociala dimensionen har beaktats när hyressättningar respektive hyressubventioner 
för stadens arenor togs fram. 

 

Jonas Kinnander Eva Hessman 

Direktör Ärende och utredning Stadsdirektör 

Bilagor 
1. Motionen  
2. Got Event AB:s handlingar 2024-02-06 § 6.10 
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Motion av Sabina Music (C) om att ta fram en 
hyresmodell som på sikt medför att 
hyressubventionerna för elitidrotten blir mer 
jämställd 
 
I budget från 2022 fick Got Event i uppdrag att sammanställa vilka hyressubventioner 
som utgår samt hur de fördelas ur ett jämställdhetsperspektiv. Got Event redovisade sitt 
uppdrag i ”Återrapport KF-uppdrag sammanställning hyressubventioner”. I rapporten blir 
det tydligt att en betydande del av hyressubventionerna går till segmentet Elit herrar. 
2019 motsvarade det 55 procent av de totala hyressubventionerna som Got Event gav, 
motsvarande siffra för Elit damer var vid samma tidpunkt 2 procent. För breddidrotten är 
Got Events hyressubventioner mer jämställda. 2019 gick 24 procent till bredd herrar och 
17 procent till bredd damer.  

Det finns säkert flera förklaringar till att segmentet Elit herrar får så extremt mycket mer i 
hyressubventioner jämfört med Elit damer, men faktum kvarstår att Göteborg Stad idag 
inte kan anses ge liknande förutsättningar för elitidrotten på herr- och damsidan. Därför 
vill Centerpartiet att Got event tar fram en hyresmodell som på sikt medför att 
hyressubventionerna för elitidrotten blir mer jämställd.  

Förslag till beslut i kommunfullmäktige: 
Got Event AB får i uppdrag att ta fram en hyresmodell som på sikt medför att 
hyressubventionerna för elitidrotten blir mer jämställd. 
 
 

Sabina Music (C) 

Kommunfullmäktige 
 

  
  

Handling 2023 nr 194 
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Utdrag ur Got Event AB:s styrelseprotokoll nr 1/24, 2024-02-05 
 
 

6.10  Yttrande Handling 2023 nr 194 Motion av Sabina Music 
om att ta fram en hyresmodell som på sikt medför att 
hyressubventionerna för elitidrotten blir mer jämställd.  

Styrelsen för Got Event AB beslutar att motion av Sabina Music (C) om att ta fram en hyresmodell som på 
sikt medför att hyressubventionerna för elitidrotten blir mer jämställd, avstyrks. 

Styrelsen för Got Event AB beslutar om omedelbar justering av ärendet.  

 
 
 
Rätt utdraget, intygar i tjänsten  
 
 
 
Sofia Aroseus 
VD-assistent 



 

 

 

  
  
  

Beslutsunderlag 
Styrelsen 2024-02-05 
Diarienummer 0322/23 

Handläggare: Marita Kärnstrand, Chef Ekonomi & VS 
Telefon: 031 – 368 44 30 
E-post: marita.karnstrand@gotevent.se  
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Yttrande Handling 2023 nr 194 Motion av 
Sabina Music (C) om att ta fram en 
hyresmodell som på sikt medför att 
hyressubventionerna för elitidrotten blir mer 
jämställd 
Förslag till beslut 
i styrelsen för Got Event AB 

1. Styrelsen för Got Event AB föreslås besluta att Motion av Sabina Music (C) om 
att ta fram en hyresmodell som på sikt medför att hyressubventionerna för 
elitidrotten blir mer jämställd, avstyrks. 

2. Styrelsen för Got Event AB föreslås besluta om omedelbar justering av ärendet.  

Sammanfattning 
Got Event driver nio arenor (Ullevi, Scandinavium, Gamla Ullevi, Bravida Arena, 
Frölundaborg, Valhalla IP, Valhalla Sporthallar, Valhallarinken samt Valhallabadet) med 
olika förutsättningar när det gäller evenemangstyper, målgrupper, säsong, storlek, 
faciliteter samt ekonomi. Arenorna nyttjas för såväl konsertverksamhet som 
idrottsverksamhet. Uthyrning till idrottsverksamheten sker till både elitidrott och 
breddidrott. Hyra för breddidrott beslutas av Idrotts- och föreningsnämnden och följer 
samma taxa som för övriga breddanläggningar inom Göteborgs Stad. Hyresmodellen för 
elitidrott är samma för både herrar och damer. Modellen består av en fast grundhyra och 
en del rörlig hyra samt tillkommande kostnader.    

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Got Event har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån detta perspektiv.  

Bedömning ur ekologisk dimension 
Got Event har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån detta perspektiv.  

Bedömning ur social dimension 
Got Event har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån detta perspektiv.  
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Bilagor 
1. Handling 2023 nr 194 Motion av Sabina Music (C) om att ta fram en hyresmodell 

som på sikt medför att hyressubventionerna för elitidrotten blir mer jämställd. 

Expediering 
Stadsledningskontoret 

 

Ärendet  
Got Events styrelse har ombetts yttra sig över Motion av Sabina Music (C) om att ta fram 
en hyresmodell som på sikt medför att hyressubventionerna för elitidrotten blir mer 
jämställd. 

Beskrivning av ärendet 
Grundprincipen för samtliga kommersiella hyresavtal inklusive elitidrott (för både damer 
och herrar) är en fast grundhyra och en del rörlig hyra samt tillkommande tjänster. 
Utgångspunkten i förhandlingarna är marknadsmässig hyra och likabehandlingsprincipen 
samt hänsyn taget till arenornas olika storlek och attribut. Hyresmodellen ger därmed lika 
förutsättningar för både på herr- och damidrotten på elitnivå. Att subventionen totalt sett 
är mindre till lag inom dameliten beror på att det inte finns lika många damlag som 
herrlag. Noteras kan att elitidrotten för damer under de senaste åren har haft en kraftig 
positiv utveckling, på global, europeisk och nationell nivå. Det gäller i synnerhet i 
Göteborg. Förutom publiktillväxten ökar även antalet lag och kvinnliga spelare, ledare 
och domare. 

Bolagets bedömning 
Eftersom hyresmodellen redan idag är densamma för all elitidrott, för både herrar och 
damer, är bedömningen att motionen avstyrks. På arenorna som Got Event driftar spelar 
idag flera damlag både inom fotboll och ishockey. Att hyressubventionen totalt sett är 
lägre för elitidrott, damer än för elitidrott, herrar beror på att det finns fler lag inom 
herreliten. Got Event har ingen rådighet över fördelningen av antal dam-respektive 
herrlag utan det är upp till varje klubb att besluta.    

 
 
 
 

 

Marita Kärnstrand 

 

Chef Ekonomi & Verksamhetsstyrning 

 

Lotta Nibell 

 

VD Got Event AB  
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Motion av Sabina Music (C) om att ta fram en 
hyresmodell som på sikt medför att 
hyressubventionerna för elitidrotten blir mer 
jämställd 

I budget från 2022 fick Got Event i uppdrag att sammanställa vilka hyressubventioner 

som utgår samt hur de fördelas ur ett jämställdhetsperspektiv. Got Event redovisade sitt 

uppdrag i ”Återrapport KF-uppdrag sammanställning hyressubventioner”. I rapporten blir 

det tydligt att en betydande del av hyressubventionerna går till segmentet Elit herrar. 

2019 motsvarade det 55 procent av de totala hyressubventionerna som Got Event gav, 

motsvarande siffra för Elit damer var vid samma tidpunkt 2 procent. För breddidrotten är 

Got Events hyressubventioner mer jämställda. 2019 gick 24 procent till bredd herrar och 

17 procent till bredd damer.  

Det finns säkert flera förklaringar till att segmentet Elit herrar får så extremt mycket mer i 

hyressubventioner jämfört med Elit damer, men faktum kvarstår att Göteborg Stad idag 

inte kan anses ge liknande förutsättningar för elitidrotten på herr- och damsidan. Därför 

vill Centerpartiet att Got event tar fram en hyresmodell som på sikt medför att 

hyressubventionerna för elitidrotten blir mer jämställd.  

Förslag till beslut i kommunfullmäktige: 

Got Event AB får i uppdrag att ta fram en hyresmodell som på sikt medför att 

hyressubventionerna för elitidrotten blir mer jämställd. 

Sabina Music (C) 

Kommunfullmäktige 

Handling 2023 nr 194 

Bilaga 1
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